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Abstract (en)
An information sign comprises a mounting device, a base plate with parallel, continuous, recessed information lines (information rows) for receiving
information elements, an interchangeable (replaceable) top film and a transparent cover plate. This information sign is designed such that the
base plate has the maximum number of information lines needed, that the interchangeable top film has the number of transparent information lines
which is desired in each case and which is geared to the specific application, which information lines are in each case arranged congruently with
at least one information line of the base plate, and that the number of information lines of various, interchangeable top films can be selected to be
different from top film to top film for various signs, whereas the number of information lines of the base plate and thus the base plate itself remains
unchanged. An interchangeable grid film (screen film) can be superposed on the interchangeable top film. <IMAGE>

Abstract (de)
Ein aus Montagevorrichtung, Grundplatte mit parallelen, durchgehenden, vertieften Info-Zeilen zur Aufnahme von Info-Elementen, auswechselbarer
Deckfolie und transparenter Abdeckplatte bestehendes Info-Schild ist so ausgebildet, daß die Grundplatte die maximal benötigte Anzahl von Info-
Zeilen aufweist, die auswechselbare Deckfolie die jeweils erwünschte, auf den speziellen Anwendungsfall abgestellte Anzahl von transparenten
Info-Zeilen besitzt, die jeweils deckungsgleich mit mindestens einer Info-Zeile der Grundplatte angeordnet sind, und die Anzahl der Info-Zeilen
unterschiedlicher, auswechselbarer Deckfolien von Deckfolie zu Deckfolie für unterschiedliche Schilder verschieden groß wählbar ist, während
die Anzahl der Info-Zeilen der Grundplatte und damit die Grundplatte selbst unverändert bleibt. Der auswechselbaren Deckfolie kann eine
auswechselbare Rasterfolie überlagert sein. <IMAGE>
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